
AUMEL08-002 

AUSTRALIA 澳洲

Uluru/ Ayers Rock
Uluru, or Ayers Rock, is a massive sandstone monolith in the heart of the 
Northern Territory’s arid “Red Centre”. The nearest large town is Alice 
Springs, 450km away. Uluru is sacred to indigenous Australians and is 
thought to have started forming around 550 million years ago.

乌鲁鲁/ 艾尔斯岩
乌鲁鲁或艾尔斯岩是位于干旱的北领地红土中心的一块巨石。距离450公里
的爱丽斯泉是最近的大城镇。被澳大利亚土著人视为神圣之物的乌鲁鲁，据
说是在大约5.5亿年前形成。
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AUSTRALIA’S ICONIC 
RED CENTRE - ULURU 

INTRODUCING THE LUXURY - 
LONGITUDE 131°
Melbourne | Uluru | Longitude 131° | Field of Light | Kata Tjuta 

澳洲红土中心之星 - 乌鲁鲁巨石

   独家推荐优质 - 东经131°
沙漠帐篷度假村

墨尔本 | 乌鲁鲁 | 东经131° | 原野星光 | 卡塔丘卡
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Stop worrying about the world ending 
today. It’s already tomorrow in Australia.

- Charles M. Schulz

Enjoy views direct to Uluru and a premium Enjoy views direct to Uluru and a premium 
lodge experience, Longitude 131°lodge experience, Longitude 131°

DAY 1 Depart from KLIA

DAY 2 Arrive in Melbourne, Victoria 
- / Dim Sum Lunch / Western Dinner

Melbourne Discovery
Roam around the artsy Federation Square and admire the 
architectural splendour of the Flinders Station. Commence a 
walking tour to explore Melbourne’s famous laneways filled 
with contemporary street art, cafes & eateries. Discover the 
historical Block Arcade and Royal Arcade before the tour ends. 

Next, visit Queen Victoria Market (closed on Mon & Wed) 
brimming with stalls offering all types of fresh produce, gourmet 
delights, clothing and souvenirs. 

DAY 3 Melbourne  Ayers Rock, 
Northern Territory – Longitude 131° 

Hotel Breakfast / Western Lunch / Western Dinner

Feel the Luxury 
Arrival in Ayers Rock, transfer to Longitude 131° with a warm 
signature welcome. Settle in to the relaxed luxury of the 
surrounds and savour the magnificent views from your balcony 
as the light shifts and changes over Uluru. 

Journey to the base of Uluru to learn about the history of the 
ancestral Mala people on the Mala Walk. At dusk, enter Kantju 
Gorge illuminated in the light of the setting sun for evening 
drinks and canapés. Relax in the Dune House with its feel-at-
home open bar or toast the view from the Dune Top. 

DAY 4 Ayers Rock  
Lodge Breakfast / Western Lunch / Western Dinner

Explore in Depth of Uluru 
Join the Longitude 131° guide for a walk in the early dawn light 
through Walpa Gorge and the many heads of Kata Tjuta. Later, 
a visit to the Culture Centre completes a morning of discovery 
in the Red Centre.

Capture the changing lights reflected over Uluru’s many faces 
as the sun slips below the horizon during the Uluru Sunset 
excursion. The essential outback experience enjoyed with 
chilled glass and canapé in hand. Experience Bruce Munro’s 
magical Field of Light art installation as darkness descends 
over Australia’s spiritual heartland. The evening seamlessly 
segues into an exclusive dining event amongst the dunes at 
Table 131°.  

DAY 5 Ayers Rock  Melbourne, Victoria 
Lodge Breakfast / - / Farewell Dinner  

In the morning, you may choose one of the experience as 
following : 

Option 1 
Join a camel train through red dune country, with Uluru and 
Kata Tjuta as a stunning backdrop. Most popular at sunrise, 
tours are guided by cameleers who share 

OR

Option 2
The Mutitjulu Meander takes in a peaceful waterhole at the 
base of Uluru as the sun rises over the ancient monolith. Delve 
into the Aboriginal creation story of Kuniya Piti for a deeper 
connection.  

DAY 6 Melbourne  
Hotel Breakfast / - / - 

Free and Leisure 
There are just too many things to see and do in Melbourne. 
Today, you will decide how your day will be spent or take a free 
tram to explore Melbourne CBD.

DAY 7 Melbourne / Depart for home
Hotel Breakfast / - / -

After breakfast, check out of the hotel and transfer to the 
airport for your flight home. Arrive home with sweet memories. 



第1天 从吉隆坡国际机场出发

第2天 抵达墨尔本，维多利亚
- / 点心午餐 / 西式晚餐

探索墨尔本 
在繁华的联邦广场周围漫步，观赏建筑辉煌的弗林德斯火车站后，继续徒
步探索墨尔本著名后巷，感受充满街头涂鸦、咖啡馆与餐馆的艺术氛围。
最后，游览标志性的街区拱廊和皇家拱廊。  

接着，驱车前往维多利亚女皇市场（每逢星期一及星期三关闭）购买各
式各类的新鲜蔬菜、食品、服装以及纪念品。

第3天 墨尔本  艾尔斯岩，北领地 - 
东经131°

酒店早餐 / 西式午餐 / 西式晚餐

感受奢华
抵达艾尔斯岩后，前往入住热情洋溢、轻松奢华的东经131°沙漠帐篷度
假村。在阳台上欣赏因光线变化而产生不同颜色的乌鲁鲁巨石和壮丽风
景。

前往乌鲁鲁基地，在玛拉步道深入探索玛拉人和其历史。黄昏时分，在夕
阳微光中的坎株峡谷，享用餐前小吃和饮料。最后，您可以在作为酒店大
堂，拥有居家开放式酒吧的沙丘之屋放松身心或在沙丘馆上欣赏美丽夜
景。

第4天 艾尔斯岩
酒店早餐 / 西式午餐 / 西式晚餐
 

深入探索乌鲁鲁 
跟随东经131°向导在曙光中徒步穿过瓦尔帕峡谷和卡塔丘塔巨石。之
后，在结束早上在红土中心的游览前参观文化中心以了解更多。

乌鲁鲁日落之旅，让你捕捉乌鲁鲁巨石随着太阳坠入地平线产生的不同
面。手握冰镇香槟酒杯，享用餐前小吃，感受内陆基本体验。当夜幕降临澳
洲的心脏之地，欣赏灯光艺术大师布鲁斯蒙罗精心打造的《原野星光》。
随后，在沙漠上的131桌餐厅来一场独家用餐体验。

第5天 艾尔斯岩  墨尔本，维多利亚
酒店早餐 / - / 欢送晚宴

早上，您可以选择以下其中一种体验：

选项1
日出时分最受欢迎的活动是乘坐由骆驼首领带领的骆驼火车穿越以乌鲁
鲁巨石和卡塔丘塔为背景的红土中心。

或者

选项2
当太阳升起，古老的巨石被照亮，乌鲁鲁基地的慕提朱鲁水潭显得格外宁
静。深入库尼亚皮提原住民的原创故事。

Field of LightField of Light

第6天 墨尔本
酒店早餐/-/-

自由活动
在墨尔本实在有太多活动了。今天您将自行决定如何规划您的一天或者乘
坐免费的有轨电车游览墨尔本市中心。

第7天 墨尔本/ 抵达家园
 

酒店早餐 / - / - 

早餐后，办理退房手续后前往机场乘搭航班回国。带着甜蜜回忆抵达家
园。

Table 131° Restaurant, Northern Territory 
Longitude 131° is a luxury wilderness camp in Australia‘s 
Red Centre with modern design and eco-friendly concept. 
Longitude 131°’s Table 131° is renowned around the world 
as an iconic outdoor dining experience, with a menu 
prepared on a remote dune top under a glittering canopy 
of stars. With sounds of the Didgeridoo in the background, 
sip a glass of fine wine with your love one while enjoying 
the panoramic view of Ayers Rock slowly changes it colour 
as the sunsets. After dinner, the lodge guide offers a tour of 
the sky, sharing stories and legends of the stars alongside 
Aboriginal creation tales from the Red Centre.

131桌餐厅，北领地
东经131°沙漠帐篷酒店以环保和超前设计理念打造，个性十足。酒
店内的131桌餐厅仅供酒店客人享受此私密的沙漠星空晚宴。顾名思
义，这是一场在沙漠上边观赏星空边享用餐点的盛宴。夕阳西下，在
原住民乐器“迪吉里杜管”演奏声中，与心爱的人手握香槟美酒，看
着逐渐染红了的艾尔斯岩，和拉上夜幕的天空。品尝顶级餐饮后，星
空学家也将为你讲解梦幻的乌鲁鲁星空。

Exclusive dining, Table 131Exclusive dining, Table 131



STAY 留宿 LOCATION 地点 HOTEL 酒店 RATED 等级

1Night 1晚 Melbourne 墨尔本 Rydges Hotel 里吉斯酒店 4* or similar 4* 或同级

2Nights 2晚 Uluru 乌鲁鲁 Longitude 131° Luxury Resort 东经131豪华度假村 5* or similar 5* 或同级

2Nights 2晚 Melbourne 墨尔本 Rydges Hotel 里吉斯酒店 4* or similar 4* 或同级

*Complimentary Wi-Fi services in hotel lobby. (In-room Wi-Fi subject to hotel availability)  *酒店大厅均提供免费无线网络。（客房网络服务则因酒店而异）

ACCOMMODATIONS 住宿

Travel Essentials:
Passport & Visas - Each tour member is responsible to ensure their passport is valid for at least 
six (6) months from the return date of the trip and all necessary visas and permits have been 
acquired.
Travel Insurance - It’s essential that you take out a comprehensive travel insurance before 
travel.

Terms & Conditions:
1. 	 Itineraries, meals, hotels and transportation are subject to change without prior notice.
2. 	 AVSB reserves the right to make changes to or cancel the itinerary at any time due to 

unforeseen circumstances, especially during peak periods or in the event of a force 
majeure.

3. 	 AVSB is not responsible for omissions, printing and/or presentation errors in brochures or in 
any media where such information may be presented; AVSB reserves the right to make 
corrections as required.

4. 	 Every person participating in AVSB’s tours shall travel at his/her own risk. AVSB shall not be 
held liable to any person for additional expenses that may be incurred due to delays or 
changes in any transport services, sickness, weather, strikes, war or other causes.

5. 	 For other terms & conditions, refer overleaf of invoice or visit https://www.applevacations.
my/web/terms.php

6. 	 All pictures shown are for illustration purpose only.
Note: AVSB refers to Apple Vacations Sdn. Bhd.

West Tours - Additional Terms & Conditions:
1.	 Tours are conducted in English, with simple translation in Mandarin or Cantonese if 

required.
2.	 Triple Room - Third person shall be based on a roll-away bed. (Apply on Europe & 

Other Countries itineraries)
3.	 Triple Room is based on two double bed. (Apply on America itineraries, except 

Hawaii)
4.	 Triple Room only allowed 2 Adults and 1 Child, with a roll-away bed for child. For 3 

adults, two rooms required with one person paying the Single Supplement. (Apply on 
South Africa itineraries only, except Kenya & Morocco)

旅行必备:
护照或签证 - 团员有责任确保护照有效期需至少6个月(从返程日期算起)，并且取得必要的签证和准证。
旅游保险 - 出发前，建议您购买全面的旅游保险。 

条规:
1.	 行程、膳食、酒店住宿和交通可能会有所更动，恕不另行通知。
2.	 若出现无法预测的特殊情况,特别是在旅游旺季期间，蘋果旅遊将保留更改或取消行程的权利。
3.	 若蘋果旅遊的宣传手册或任何传播媒介，出现任何形式的印刷失误或遗漏，本公司一概不负责，并

且保留更正的权利。
4.	 每位参与蘋果旅遊团的成员，必须为自身安全或行为负责。若出现无法预测的特殊情况 (例如：交通

延误/取消、天气、疾病、示威、战争等等)，因而引发额外支出的问题，蘋果旅遊一概不负责，旅客
需自行负责额外的费用。

5.	 详情条规，请参阅单据背页或浏览 https://www.applevacations.my/web/terms.php
6.	 以上图片仅供参考，请以实物为准。 

欧美团 - 附加条规:
1.	 所有行程以英文讲解为主。若有需要，将提供简单的中文或粤语翻译。
2.	 三人房-房内第三名住客的床褥，将以折叠式为准。(仅限于欧洲及其他国家行程)
3.	 三人房均以两张双人床为准，恕不添加折叠式床褥。(仅限于美国行程，唯夏威夷除外)
4.	 三人房均以折叠式床褥为准，仅供两位成人及一位小孩 (十二岁以下)。若三位成人入住，则须

订购两间客房并填补差价。(仅限于全南非洲行程，唯肯亚与摩洛哥除外)

Updated Date: MAR 2022

For Agent Use Only:

Bedroom and ensuiteBedroom and ensuite

 Lounge and terrace Lounge and terrace

HIGHLIGHTS 行程亮点

•	 Field Of Light	 •	原野星光 
•	 Kata Tjuta	 •	卡塔丘卡
•	 Base of Uluru	 •	乌鲁鲁基地
•	 Camel riding or Mutittjulu Meander	 •	骆驼或者慕提朱鲁水潭

 Note: All entrance tickets of the attractions	  注释：以上所有景点已包含入门票
		  listed above are included.

•	Exclusive dining - Table 131
•	Dinner at Dune House
Note: Specific restaurants mentioned will be replaced, 
if closed for private functions.

• 	独家用餐 - 131桌餐厅
•	晚餐在沙丘之家

注释：如以上特定餐馆因私人活动关闭将�以其他餐馆替代

Number of Meals:
Lunch - 3
Dinner - 4

餐饮数量:
午餐 - 3
晚餐 - 4

MEAL PLAN 餐饮安排

Camel ridingCamel riding

03-2705 8228
快来聊一聊  LET’S CHATAPPLE VACATIONSAPPLE VACATIONS


